



ASSOCIATION DES ARTISTES DE KIRKLAND

INSCRIPTION DES MEMBRES 2017-2018

Si vos coordonnées n'ont PAS changé, cochez ici

Remplissez ci-dessous si vous êtes un nouveau membre ou si vos coordonnées ont changé

Nom: _____

Adresse: _____

Code Postal: _____ Téléphone: _____

Courriel: _____

Medium (aquarelle, huile, pastel...): _____

Age de 55+: Oui Non

Si vous avez un site Web personnel pour vos œuvres, SVP le partager: _____

Avez-vous une carte Hachem? Oui Non ; Si non, en voulez-vous une? Oui Non

Êtes-vous intéressé(e) à donner un atelier ou un séminaire? Oui Non

Veillez noter que, selon le règlement, vous devez assister à un minimum de 3 réunions par année pour pouvoir participer aux expositions, soit une avant l'exposition de novembre et deux entre novembre et avril.

Cotisation annuelle:

\$30.00 résidents de Kirkland; \$35.00 non-résidents
payable par chèque à **L'Association des Artistes de Kirkland.**

Apportez l'inscription et votre chèque ou argent comptant à la première réunion, **mardi le 12 septembre** à 19h00, à la Maison Lantier.

Si vous n'êtes pas disponible pour la première réunion SVP faire parvenir le chèque avec ce formulaire avant le 30 septembre 2017 à :

Josée DiTomasso
1 Vendome, Kirkland, QC, H9J 3W3
Tél: 514-915-7083



MEMBERSHIP APPLICATION 2017-2018

If your contact information has NOT changed, check here

Please fill in below if you are a new member or if your contact information has changed

Name: _____

Address: _____

Postal code: _____ Telephone: _____

E-Mail: _____

Medium (watercolor, oil, acrylic, pastel...): _____

Age 55+: YES NO

Do you have a personal website for your art? Web address: _____

Do you have a Hachem Card? Yes No ; if No, would you like one? Yes No

Would you be interested to teach a workshop or give a seminar? Yes No

Please note that, according to the by-law, you must attend a minimum of 3 meetings per year in order to participate in our exhibitions, one of which must be before the November exhibit, and two meetings between November & April.

Annual membership fee:

Kirkland resident - \$30.00; Non-resident - \$35.00

Payable by cheque to: **Kirkland Artists Association**

Bring this form & your cheque or cash to our first meeting on
Tuesday, September 12th, 19:00 at Maison Lantier.

Please come a few minutes early to get the registration done.

*If you are not available for our first meeting please mail the registration form and cheque before
September 30, 2017 to:*

Josée DiTomasso
1 Vendome, Kirkland, QC, H9J 3W3
Tél: 514-915-7083